
 

JAARVERSLAG MR 

SCHOOLJAAR 2022-2023 

Dit is het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad van het Jac. P. Thijsse College uit Castricum.  In dit 

verslag wordt teruggeblikt op de werkzaamheden van de MR in het schooljaar 2022-2023. Daarnaast 

wordt er vooruitgekeken naar het komende MR-jaar.  

 

Algemeen 
Afgelopen jaar veranderde de samenstelling van de MR als volgt:  

Uit de personeelsgeleding verliet Sandra Derksen de MR. Ze werd vervangen door Marijke Schaap. Uit de 

oudergeleding verlieten Peter Dijk en Patricia Krijgsman de MR. Sander Visser en Suzanne Paques namen 

nu plaats in de MR. Uit de leerlinggeleding verlieten Nina Odermatt, Mitchell Raats en Maaike Scheerman 

de MR. Sigo Mannaart, Isabel Huisman, Indira van Dam en Bas Nijzink vervingen deze leden. 

Het dagelijks bestuur bleef het afgelopen jaar hetzelfde: Anne Koning, Silvia van Tunen en Hylke Smid. 

Ook werden er het afgelopen MR-jaar expertgroepen gevormd. Een expertgroep verzamelde expertise 

over een bepaald onderwerp, bijvoorbeeld over de NPO-gelden.  

De MR stemde in het eigen medezeggeschapreglement te wijzigen. Gezien de daling van de 

leerlingpopulatie van de afgelopen jaren is er besloten om de MR te laten krimpen van zestien naar twaalf 

leden. De verhouding personeelsgeleding, oudergeleding en leerlinggeleding is daarbij hetzelfde 

gebleven. 

 

Scholing 
Om de MR goed te laten functioneren is er kennis nodig. De leden van de MR volgden scholing in lijn met 

de expertgroep waarvan zij deel uitmaakten. Komend jaar willen we deze lijn voortzetten. Los hiervan 

zullen de nieuwe MR-leden gevraagd worden om een algemene MR-cursus te volgen. 

 

Dagindeling 
In de loop van het schooljaar 2021-2022 werd de dagindeling op school in zijn geheel geëvalueerd (door 

Isabelle Jager). De MR keek kritisch mee met de directie naar de interpretatie van de evaluatie. Op basis 

van de evaluatie ontstonden plannen voor een nieuwe dagindeling. Vanwege de korte tijdsplanning is het 

niet gelukt om de nieuwe dagindeling al in het schooljaar 2023-2024 in te voeren. 

 



 

De MR kwam bij het bespreken van een eerste versie van een nieuwe dagindeling tot de volgende punten: 

• (Te) laat begonnen met het maken van een nieuwe dagindeling die recht deed aan de evaluatie; 

• Eens met de speerpunten van directie voor de nieuwe dagindeling; 

• Teleurgesteld dat het nieuwe plan niet ingevoerd kon worden, maar wel begrip voor de keuze 

van uitstel; 

• Goed in de gaten houden of de strakke planning voor 2023-2024 wel haalbaar is. 

 

Examenresultaten 
Er zijn zorgen over de eindexamenresultaten op het Jac. P. Thijsse College. Hoewel we op overige 

indicatoren voor de onderwijsinspectie als onderbouwsnelheid en bovenbouwsucces goed scoren, blijven 

de eindexamenresultaten op vooral de havo en het vwo zorgelijk. 

Om de examenresultaten te verbeteren heeft de directie afgelopen schooljaar een aantal acties 

ondernomen. Deze acties omvatten pedagogische maatregelen, didactische maatregelen vanuit de secties 

en het aanbieden van trainingen en het aangaan van gesprekken met ouders en leerlingen die op zakken 

stonden. 

Helaas hadden de maatregelen afgelopen jaar nog niet het gewenste effect. Aankomend schooljaar kijkt 

en denkt de MR kritisch met de directie mee of de ingezette acties op korte en lange termijn effect zullen 

hebben. Daarnaast denken we mee welke andere acties in gang gezet kunnen worden om de 

examenresultaten te verbeteren.  

 

Communicatie 
Begin 2022-2023 stemde de MR in met een communicatieplan. Dit plan geeft duidelijkheid over de 

communicatielijnen binnen de school en geeft handvatten voor OP, OOP en MT wanneer welk 

communicatiemiddel gebruikt moet worden. De MR zal komend schooljaar in de gaten houden in 

hoeverre dit plan wordt nageleefd en op welke manier het aangevuld kan worden. 

 

Middelen collectieve werkdrukvermindering  
De MR stemde in met het plan om de collectieve werkdrukmiddelen te gebruiken om structureel meer 

uren voor het mentoraat beschikbaar te stellen. 

 

Herkansingsregeling 
In het begin van het jaar 2021-2022 kwam er een nieuwe herkansingsregeling. Het was lastig om deze te 

evalueren, omdat er ook dit schooljaar veel coronagevallen waren tijdens de toetsweken. Coronagevallen 

mochten hun herkansingsmogelijkheid behouden, ook als er meer dan twee toetsen gemist werden. Het 

is de vraag of de beoogde werdrukvermindering (als gevolg van de wijziging) gehaald werd. 



 

De MR dringt erop aan om de regeling komend jaar tijdens de eerste teamvergaderingen te bespreken. 

Hierbij moet aandacht zijn voor de werking van de herkansingsregeling en de eventuele consequenties 

van wederom coronagevallen tijdens de toetsweek. 

 

Lessentabel 
In 3 mavo zal wederom een praktijkvak worden gegeven als pilot. De MR stemde in met het plan om hier 

één in plaats van twee lesuren voor in te ruimen, zodat er twee groepen in 3 mavo gedurende het jaar 

betere begeleiding in mogelijkheden krijgen. 

Er is ook ingestemd met het plan om Global Challenges aan te bieden in 3 vwo. Uit de evaluatie van het 

reeds in 3 havo aangeboden vak kwam echter wel een aantal zaken naar voren dat verbeterd moet 

worden. De MR zal komend jaar een vinger aan de pols houden of deze verbeteringen plaatsvinden. 

 

Mentoraatplannen 
De MR sprak afgelopen jaar met de directie over het mentoraat op het Jac. P. Thijsse College. De plannen 

hieromtrent komen neer op het betrekken van meer collega’s bij het mentoraat, het uitzetten van een 

doorlopende leerlijn in het mentoraat en het bijscholen van mentoren. In het jaar 2023-2024 wordt de 

vordering met deze plannen besproken in de MR. 

 

Jaaragenda 
Afgelopen jaar keek de MR weer mee met het samenstellen van de jaaragenda. Deze keer nam ook een 

lid van de leerlinggeleding deel om hun perspectief mee te kunnen wegen. Vanwege de examens, 

toetsweken en vooral de twee weken nakijktijd voor docenten na toetsweken, staat veel vast in de 

planning van het schooljaar. Voor het schooljaar 2023-2024 is het wel mogelijk gebleken om de 

toetsweken in de bovenbouw langer na de schoolvakanties te laten plaatsvinden. Dit was een duidelijke 

wens vanuit de leerlinggeleding. Ook is er in het kader van de revitalisering van JPTeaching gekeken naar 

de mogelijkheid om activiteiten meer in vaste activiteitenweken te laten plaatsvinden. We gaan er met de 

MR komend jaar goed naar kijken of dit de gewenste effecten oplevert, namelijk meer rust in het jaar. 

Tegelijkertijd moet gekeken worden of de organiseerbaarheid van alle activiteiten niet in het geding komt 

door de clustering in projectweken. 

 

Corona 
De coronapandemie leidde in het schooljaar 2022-2023 gelukkig tot weinig uitval. De pandemie heeft 

echter een aantal zaken duidelijk aan het licht gebracht. Zo bleek de ventilatie van binnenruimtes op het 

Jac. P. Thijsse College niet overal op orde. Er is hard aan gewerkt om dit te verbeteren. Met ingang van 

het schooljaar 2023-2024 zijn de meeste werkzaamheden hieromtrent afgerond. Dit zal leiden tot een 

beter binnenklimaat op school. De MR is erg tevreden over het goede verloop hiervan.   



 

NPO-gelden 
De besteding van de overgebleven NPO-gelden is weer onderwerp van gesprek voor het nieuwe 

schooljaar. De expertgroep NPO-gelden zal regelmatig contact hebben met de directie over de besteding 

en uitwerking hiervan. 

 

Nieuwe teams 
De MR gaf advies over de nieuwe teamindeling waar de school begin 2023-2024 mee startte. Zo raadde 

de MR aan een bijeenkomst te organiseren met de nieuwe teamleden om bijvoorbeeld afspraken te 

maken over de verdeling van bepaalde teamtaken, excursies, het wel of niet delen van lief en leed, 

vergadermomenten, enzovoorts. 

 

Ouderbijdrage 
De oudergeleding zorgde voor verschillende wijzigingen in de brief naar ouders. Zij zagen graag 

- een toevoeging van de vrijwillige ouderbijdragen in de titel; 

- dat het bedrag van de vrijwillige ouderbijdragen wordt benoemd in de brief; 

- het duidelijker geformuleerd wordt, dat de grote uitgaven van de reizen hier los van staan. 

 

 

 

 


